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Verslag Familieraad 10 februari 2025  

  

Aanwezig:   Hilde, Kurt, Daniël, Francine, Miet, Marleen, Griet, Myriam, Marianne, José en 

Daniëlla 

Verontschuldigd:  Nicole, Claude, André, Paul en Christianne 

 

Vergadering leden onderling: 14u15 tot 15u15 
 

1. Verwelkoming door Hilde 

 

2. Tekstje: 

 

Nicole bezorgde ons de mooie tekst: “Taal zonder woorden” van Luk Vermeulen. 

 

3. Vorig verslag:   

  

Goedgekeurd.   

  

4. Correspondentie: 

  

We verwelkomen de volgende nieuwe bewoners: 

 

 Kevin Van Rompaey (Maroon) 

 Franky Hindryckx (Oker) 

 Brecht Damiaens (Omber) 

 

Met spijt vernemen we het overlijden van de volgende bewoners: 

 

 Alain Onkelinx (Turkoois) 

 Bruno De Kocker (Maroon) 

 Marvin Matthys (Maroon) 
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5. Kasverslag:  

  

De saldi van de rekeningen, evenals een overzicht van de ontvangsten en uitgaven, werden door 

Hilde medegedeeld aan de leden. 

De koekenverkoop bracht ongeveer 2.900 euro op. Deze mooie opbrengst zal aangewend worden 

om de moestuin te helpen aanleggen. 

 

6. Bestelling en bedeling koekenverkoop 2025: 

 

Dit jaar zullen we vroeger beginnen met de koekenverkoop. Bij de factuur van augustus zal de 

brief gevoegd worden waarin de actie aangekondigd wordt. Vanaf september zal men kunnen 

bestellen en in de loop van november kunnen de koeken afgehaald worden. Een bestelling 

afhalen op voorhand zal niet meer mogelijk zijn. 

Alle bestellingen en betalingen zullen verlopen via de instelling. 

 

7. Nieuwjaarskaartjes: 

 

Dank aan Hilde en haar echtgenoot voor het opmaken van de nieuwjaarskaartjes, die bezorgd 

werden aan de leefgroepen en diverse diensten binnen de instelling. 

 

8. Binnen en Buiten 2025: 

 

We stellen voor om dit jaar geen pannenkoeken (pakken van 1kg) meer te verkopen ten voordele 

van de werking van de Familieraad, maar dit rechtstreeks te doen ten voordele van de instelling. 

De meeste pakketten worden besteld in voorverkoop en tijdens B&B kan er een lid van de 

Familieraad helpen bij de verkoop in het restaurant/onthaal. Dit zal besproken worden op de 

volgende vergadering van de werkgroep B&B. 

 

9. Activiteiten Familieraad: 

 

De lijst met de activiteiten georganiseerd door de Familieraad werd overlopen en er werd 

duiding gegeven wat deze activiteiten juist inhouden en wat er van de leden verwacht wordt. 

De volgende vergadering zullen we hier verder op ingaan en vrijwilligers zoeken die willen 

helpen bij een specifieke activiteit. 

 

10. Kersthappening en lichtjeswandeling: 

 

De Kersthappening en de lichtjeswandeling waren twee geslaagde en zeer gezellige activiteiten. 

Een dikke pluim voor de organisatoren. 
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11. Toelichting collectief overleg: 

 

De belangrijkste items die besproken zullen worden zijn: 

 

• Datum overleg ouders/bewindvoerders Villa Horizon 

• Indexatie woon- en leefkosten 

• Voortgang werkgroep “gegevensverzameling kwaliteit van leven” 

• Evolutie bouw centraal gebouw en Villa 52 

• Tevredenheidsmeting 

• Juridische opvolgpunten: bekwame helper/buitencontractuele aansprakelijkheid 

 

12. Nieuws uit FOVIG: 

 

Er wordt gezocht naar een instelling om samen eens het nieuwe model van IDO te bekijken. 

 

De werkgroep vervoer zal via juridische weg proberen een oplossing te zoeken voor betaalbaar 

vervoer. 

 

Momenteel wordt er een ontwerp van een zorgtestament, dat men kan bekrachtigen via een 

notaris, uitgewerkt. 

 

13. Jaarvergadering: 

 

In samenspraak met de voorziening zal de datum en het onderwerp van de komende 

jaarvergadering bepaald worden. 

 

14. Signalen en vragen van ouders voor de voorziening: 

 

Het valt voor dat een bewoner die zorg ontvangt van  een zelfstandige thuisverpleegkundige 

telkens als eerste op een vroeg tijdstip in bed gelegd wordt. Kan dit aangepast worden zodat 

deze bewoner ook eens op een later uur naar bed kan gaan? 

 

 

15. Volgende vergadering: 

 

De volgende vergadering gaat door op maandag 31 maart i.p.v. op maandag 28 april 2025. 
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Overleg met afvaardiging vanuit Cirkant om 15u15   

 
 Aanwezig vanuit Cirkant:    

Ineke (verantwoordelijke nachtdienst), Giovanni (coördinator nachtdienst, Kobalt, Indigo en 

Koraal), Annelies, Emma, Sofie (stagiaire sociale dienst), Ria en Catherine. 

 

1. Vorig verslag: geen opmerkingen. 

 

2. Voorstelling werking nachtdienst: 

 

De nachtdienst bestaat uit een team van 10 medewerkers. Niemand werkt voltijds. Elke nacht 

werken ze met 4 of 3 collega’s. Slechts heel uitzonderlijk werken ze met 2. 

 

Het is een actieve nachtdienst: ze toeren rond. Standaard gaan ze 3 keer per nacht binnen in 

elke kamer (badgen). 

Het Televic systeem staat in verbinding met de gsm’s van de nachtbegeleiders. In elke kamer is 

er auditieve bewaking. De nachtbegeleiders krijgen een oproep als er een geluid is in een kamer 

die een bepaalde tijd aanhoudt en een vooraf bepaald aantal decibels overstijgt. 

Bij ziekte van een bewoner wordt er extra gecontroleerd. 

Bij het verversen van bewoners houdt men rekening met de slaap.  

De nachtdienst dient ook medicatie en sondevoeding toe, indien nodig. 

Ze voeren ook enkele huishoudelijke taken uit; zoals wasplooien. 

Twee keer per week zorgen ze ook voor ‘TV moment’ op leefgroepen Verde en Maroon. De 

nachtbegeleiders kijken dan TV samen met enkele bewoners die anders op hun kamer nog TV 

kijken. 

 

De nachtdienst staat ook in voor de nodige verslaggeving : o.a. bijdrage voor verslag 

bewonersbespreking, de nodige registraties… 

 

De nachtdienst heeft ook een taak bij het bieden van palliatieve zorg. Ze werken hiervoor intens 

samen met de collega’s van de leefgroep. 

 

Heel belangrijk is de informatieoverdracht tussen de dag- en nachtdienst. Er is elke morgen en 

elke avond overleg tussen de leefgroepsbegeleiders en de nachtbegeleiders. Daarnaast komt 

Ineke, de nachtverantwoordelijke, ook geregeld tijdens de dag langs, zodat er ruimer overleg 

mogelijk is i.v.m. de samenwerking, de zorg voor bewoners… 

 

De nachtdienst zelf heeft ook een maandelijks teamoverleg: vb. soms is er een vorming, 

bespreken van toeren, bespreken van zorg voor bewoners… 
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Vraag/bezorgdheid van een lid: Wie beslist wie verzorgd wordt door de thuisverpleegkundige 

dienst. Onze zoon moet telkens vroeger naar bed hierdoor? 

 

Antwoord: Bewindvoerders hebben sowieso inspraak in het al of niet verzorgd worden van hun 

bewoner door een thuisverpleegkundige.  

Deze bezorgdheid is zeker iets dat besproken mag en kan worden met de begeleiders/ sociale 

dienst… Het is niet de bedoeling dat een bewoner hier hinder van ondervindt. We zoeken een 

oplossing. 

Annelies geeft dit door en dit wordt besproken.  

 

3. Jaarvergadering Familieraad/praatcafé: 

 

De leden hebben momenteel geen voorstel voor een onderwerp voor een jaarvergadering. 

Ze stellen voor om het moment van de jaarvergadering te gebruiken voor een 

‘tevredenheidmeting’ in de vorm van een praatcafé, zoals drie jaar geleden. 

Dit zou kunnen doorgaan in het restaurant. 

Voorstel datum en tijdstip: 9 oktober’25 om 17u. 

Idee is om alle bewindvoerders van alle leefgroepen/Horizon op dit zelfde moment uit te 

nodigen. 

 

4. Stand van zaken Villa/Atelier 52 en centraal gebouw: 

 

Villa/atelier 52 

Ria vertelt de stand van zaken a.d.h.v. een PowerPoint met foto’s. 

Het wordt een woonplek, trefplek en shop. 

Atelier Villa 52 kreeg subsidies als ‘dorpspunt’. De subsidies worden gebruikt voor de inrichting. 

Het vroegere huis werd eigenlijk volledig gestript en heropgebouwd. 

Momenteel zijn de pleisterwerken bezig. 

Er zijn in de villa 5 ruime kamers voorzien, een living met keuken en een tuin met veranda. 

De badkamers en het sanitair zijn eveneens volledig vernieuwd. 

Het atelier biedt kansen voor verschillende cliënten van Cirkant. Er is ook een winkelgedeelte 

voorzien. 

Half mei is er een opendeur voor potentieel nieuwe cliënten. 

 

Stand van zaken nieuwbouw centraal gebouw 

Men is bezig met de rioleringen; in maart start men met bekisting van fundamenten…  

Het doel blijft om de bouw klaar te hebben tegen de zomer van 2026. 

 

De aanbesteding voor de Oase is afgesloten er zijn 6 aannemers die ingetekend hebben. 

 

Laatste fase van zorgsite OC Cirkant 

Als het nieuwe centraal gebouw in gebruik is genomen, dan is het onze wens om het oude 

gebouw zo snel als mogelijk afgebroken te hebben. 

Dan komen er nog twee blokken gebouwd door Vivendo: één blok met flats voor senioren én nog 

één bouw voor sociale huisvesting zonder specifieke doelgroep. 

De kapel blijft bestaan, maar er zal een stukje aangebouwd moeten worden voor sanitair. 
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5. Bezoek aan vernieuwde snoezelruimte + Valentijnsproject:  

 

De snoezelruimte kreeg een upgrade met enkele nieuwe aankopen: kleurrijke tegels met soort 

van gel waardoor je er ‘tekeningen’ in kan maken, een broebelwand, een zetel met 

verzwaringsdekens… De Familieraad ging kijken en kreeg deskundige uitleg van Jani, 

dagbestedingsbegeleidster. 

 

De Familieraad bracht ook een bezoekje aan de kapel: ingericht voor thema Valentijnsweek. 

Er is deze week elke middag een diner (beurtrol leefgroepen): zelf pizza maken… Op dinsdag en 

donderdagnamiddag is er dansnamiddag. 

Woensdagnamiddag is er een film. 

 

6. Signalen ouders/bewindvoerders/netwerk cliënten  

 

Voor welk project is de opbrengst van de koekjesverkoop? 

Antwoord: De moestuin en serre. Het team van de dagbesteding werkt hiervoor een plan uit… 

Maar Ria duidt dat technische dienst momenteel prioritair bezig is met villa 52. De realisatie 

hiervan zal hierdoor waarschijnlijk niet meer voor dit voorjaar zijn… 

 

De leden beslisten om de verkoop van de koeken in de toekomst vroeger te starten… ze willen in 

augustus de verkoop al meedelen.  

De koeken zouden enkel nog besteld kunnen worden via Cirkant, zodat er gemakkelijker 

overzicht is. 

 

Vrijdag 14 februari is er opnieuw ontbijt voor bewindvoerders. Er zijn 129 mensen ingeschreven, 

dit is een succes. 

Anderzijds kreeg de voorziening ook al enkele opmerkingen van bewindvoerders van cliënten met 

betere verstandelijke mogelijkheden, cliënten met NAH dat zij het spijtig vinden dat cliënten 

niet uitgenodigd zijn. 

 

Moeten we deze formule herzien? 

Moeilijke vraag. Leden hebben begrip voor de vraag… anderzijds is het zeker ook praktisch niet 

evident. Als we ook bewoners toelaten dan kan dit niet langer in Cirkant zelf; dan moeten we dit 

sowieso op een andere locatie doen…  

 

Na wat overleg, besluiten we dat het doel van dit ontbijt, bijeenkomst zonder cliënten zodat 

bewindvoerders kans krijgen om onderling kennis te maken/te praten (i.p.v. te praten met de 

eigen cliënt) nog steeds een goed opzet blijft. 

We zorgen vanuit Cirkant voor andere mogelijkheden waarbij er wel samen kan gevierd worden 

met cliënten erbij : Binnen en Buiten, Kershappening…  
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7. Varia  

 

De Ford transitbus gaat (eindelijk) vanaf februari ’25 in productie (dat is meer dan één jaar na 

bestelling). Maar ondertussen zochten we naar een ander alternatief bovenop deze liftbus. We 

bestelden een tweede liftbus (Volkswagen) en die zou er zijn in augustus; moet dan nog 

omgebouwd worden.  

 

Wijziging datum Familieraad ipv 28 april wordt het 31 maart ’25. 

 

 

Dank aan Kurt en Catherine voor het verslag 

 


